

# 加工时尚外贸女装服饰韩版潮流百搭定制加工小额批发

产品名称	加工时尚外贸女装服饰韩版潮流百搭定制加工小额批发
公司名称	苏州中唐针织服装有限公司
价格	40.00/件
规格参数	货源类别:订货 品牌:中唐 货号:---
公司地址	江苏省苏州市吴江区震泽镇八都贯桥村12组
联系电话	86 0512 63876786 13913710968

## 产品详情

货源类别	订货	品牌	中唐
货号	---	面料	全棉
风格	韩版	款式	开衫
衣长	普通款(50cm < 衣长 65cm)	领型	无领
领口形状	圆领	袖长	长袖
袖子款式	基本款	是否连帽	连帽
厚薄	薄款	图案	条纹
颜色	-----	尺码	XXS、XS、S、M、L、XL、XXL、特殊尺寸
适合季节	春季、夏季、秋季	是否外贸	是
外贸类型	出口	营销类别	热销
最快出货时间	8-15天		

suzhouzhongtangknitted garments co .is a joint venture enterprise,located in wujiang of suzhou china,specialized in manufacturing the high-grade ladies,men`s and children`s knitted garment.we are using top-grade materials such as cashmere ,wool,spun silk ,coton and various blended yarns,our company is also well equipped with advanced machines including 3g/5g/7g/9g/12g/14g/16g knitting machines,relative binding and treatment equipmngts .our anual capacity is ayound 400,000 pieces and we have been trading with Italy ,germany ,france ,japan and korea etc.europe and asia countries . the philosophy of our company is:customer service first,production quality first ,business reputation first .through many yeas of closed co-operation with domestic and overseas customers ,we have been developed our production and management to a hiher level ,built a positive and untied team,shaped a series of perfect enterprise`s concept and valuable experience. we have the ability and confidence to show all friends in this field that you will be correct and successful to co-operate with us. 苏州中唐针织服装有限公司，位于中国长三角地区的苏州吴江市，是专门生产针织毛衫的中外合资企业。 我公司生产地男女高档针织服装及童装，原料上乘，以羊绒、羊毛、绢丝、棉及各种混纺纱等原料为主；设备先进，工艺考究，拥有3g、5g、7g、9g、12

g、14g、16g针织横机及后处理设备。年生产能力为40万件，大部分销往意大利、德国、法国等欧洲地区和日本、韩国等亚洲经济发大地区。我公司的宗旨是：诚信为本，质量第一，客户至上。多年来，经过与海内外客户的密切合作，生产经营和管理水平得到了很高，形成了一整套先进的理念和经验，拥有了一支朝气蓬勃、团结向上的管理团队。

我们有信心、有能力向商界的朋友们表明：与我们合作将会是您明智的选择。